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1. Van de portefeuillehouder hebben we eerder begrepen dat de noodzakelijk brug over de IJssel om 
dit markante stadsdeel ook daadwerkelijk onderdeel van het centrum te laten worden niet door de 
projectontwikkelaar bekostigd wordt. Dit moet de gemeente doen, maar die heeft geen c.q. 
onvoldoende geld. Dat zou via subsidies geregeld kunnen worden. 
a. Hoe reëel zijn te verkrijgen subsidies voor een mooie brug over de IJssel? 
b. En aan welke bijdragen in geld of percentage van de kosten mogen we dan denken?
c. Is er al contact geweest met overheidsorganen of andere organisaties om hiervoor subsidie te 
verkrijgen?

2. Kan de portefeuillehouder de volgende voorwaarde aan de start van de ontwikkeling meegeven:
“Ontwikkeling van Westerwal kan fysiek niet eerder aanvangen dan dat de bekostiging voor een 
fraaie brug over de IJssel rond is.”
Een belangrijke meerwaarde van de ontwikkeling van dit gebied is het om het bij het stadscentrum te 
betrekken en het niet slechts een woondeel appendixje te laten zijn van de gemeente Oudewater 
wat slecht te bereiken is en alleen maar wordt gewoond. Dat is geen meerwaarde voor Oudewater.

3. Zijn andere visie-elementen in eerder aangenomen moties wel bij de kosten van de ontwikkelaar 
inbegrepen, zoals, maar niet uitsluitend: ontwikkeling (kleine) passantenhaven, herstel historische 
watergangen, openbaar plein voor horeca bestemming, retail functies in kleine hal?

4. Wordt de buitenruimte (bestrating, groenvoorzieningen, ed.) ook geheel ingericht door de 
projectontwikkelaar?


